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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 04.12.2023 

v priestoroch KC Aktivity, Kyjevská 3183 

 

Prítomní poslanci:  Hostia: 
Dominik Gabriel Bc. Eva Hudecová 

Mgr. Ján Forgáč  

Mgr. Martina Gabrhelová  
Mgr. Marián Bohuš  

 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

Patrik Žák, B.S.B.A. Ing. Peter Ondruš 

Bc. Mária Machová  

MBA Peter Hošták, PhD.  

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k žiadosti Ing. Petra Lacka týkajúcej sa prenájmu časti 
nehnuteľnosti C KN parc. č. 2337/31, k. ú. Trenčín 

2.2. Vyjadrenie sa k žiadosti GreenWay Infrastructure s.r.o. týkajúcej sa prenájmu 
časti nehnuteľnosti C KN parc. č. 2180/194, k. ú. Trenčín 

3. Informácia o zmene Prevádzkového poriadku parkovacej zóny v meste Trenčín – 
zobratie na vedomie. 

4. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
5. Nové požiadavky poslancov a občanov 
6. Rôzne, diskusia a záver 
 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 

všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Žáka, poslanca 
Hoštáka a poslankyňu Machovú, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor 
nie je uznášania schopný z dôvodu ohláseného meškania poslanca Bohuša. 
Prítomných požiadal o zhovievavosť, poďakoval predkladateľke materiálu p. 
Hudecovej za účasť a dohodol sa s ňou, že materiály k bodu 2 programu predloží on, 
požiadal prítomných občanov o diskusiu, v ktorej občania predostreli svoje 
požiadavky, ktoré sú uvedené v bode 5 programu. 

Po príchode poslanca Bohuša o 18:15 predseda Výboru mestskej časti JUH 
Dominik Gabriel opakovanie privítal všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti 
viceprimátora Žáka, poslanca Hoštáka a poslankyňu Machovú, otvoril zasadnutie 
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výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval o programe 
v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyňa 
Gabrhelová a viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyňa 
Gabrhelová a viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k žiadosti Ing. Petra Lacka týkajúcej sa prenájmu časti 
nehnuteľnosti C KN parc. č. 2337/31, k. ú. Trenčín 

Materiál predložil predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel, ktorý 
prítomných oboznámil, že materiál sa týka vyjadrenia sa k prenájmu nehnuteľnosti – 
pozemku v k. ú. Trenčín na ulici Generála Svobodu: 

Pre Ing. Peter Lacko – časť pozemku C KN parc. č. 2337/31 zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere cca 67 m2, za účelom nakládky a vykládky tovarov a surovín 
pre užívateľov stavby vo vlastníctve žiadateľa. 
Ide o časť zatrávneného pozemku, časť spevnenej plochy nachádzajúcich sa v 
zadnej časti  stavby vo vlastníctve žiadateľa na ulici Generála Svobodu.  
Aktuálne je časť stavby využívaná ako administratívna budova, v ktorej užívatelia 
vykonávajú administratívne činnosti a časť stavby slúži na prevádzkovanie 
veľkoobchodu s kozmetickými prípravkami a výrobu pizze so zabezpečením jej 
roznášky. V predmetnej lokalite, v ktorej sa stavba vo vlastníctve žiadateľa nachádza 
je zavedená parkovacia politika, státie a zastavenie je možné len na vyhradených 
parkovacích miestach. Predovšetkým pri situáciách, kedy dodávatelia a odberatelia 
nemôžu dopraviť svoje produkty do a z stavby vznikajú problémy so zabezpečením 
nakládky a vykládky. 
Na základe písomného vyjadrenia žiadateľa, bude predmet nájmu slúžiť za účelom 
zabezpečenia priestranstva pre nakládku a vykládku tovarov a surovín pre užívateľov 
predmetnej stavby, nakoľko stavba nedisponuje so žiadnym priestorom pre tento 
účel.  
 Pozemok je pre tretie osoby ako aj Mesto Trenčín nevyužiteľný. 
Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v 
Trenčíne a Útvar územného plánovania Mesta Trenčín dňa 14.11.2023 odporučili 
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prenájom časť pozemku C-KN parc. č. 2337/31 v rozsahu cca 67 m2 zakreslenom v 
prílohe, za účelom zabezpečenia nakládky a vykládky. 
 

Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto neprihlásil a tak dal hlasovať 
o predloženom materiáli. 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a predložil druhý 

materiál v bode programu. 
 
2.2. Vyjadrenie sa k žiadosti GreenWay Infrastructure s.r.o. týkajúcej sa 

prenájmu časti nehnuteľnosti C KN parc. č. 2180/194, k. ú. Trenčín 
Materiál predložil predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel, ktorý 

prítomných oboznámil, že materiál sa týka vyjadrenia sa k prenájmu nehnuteľnosti – 
pozemku v k. ú. Trenčín na ulici Generála Svobodu, parkovisko OC Južanka: 

 
Pre GreenWay Infrastructure s.r.o. – časť pozemku C-KN parc. č. 2180/194 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere cca 5 m2, za účelom umiestnenia 
elektrického rozvádzača a nabíjacích stojanov pre nabíjanie elektrických vozidiel. 

Ide o pozemok nachádzajúci sa na parkovisku OC Južanka na ul. Generála 
Svobodu, na ktorom žiadateľ umiestni elektrický rozvádzač a nabíjacie stojany pre 
nabíjanie elektrických vozidiel, ktoré budú parkovať na parkovacích miestach 
vyhradených pre tento účel a označených príslušným dopravným značením.  

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v 
Trenčíne a Útvar územného plánovania Mesta Trenčín dňa 26.10.2023 odporučili 
prenájom časť pozemku C-KN parc. č. 2180/194 v rozsahu cca 5 m2 zakreslenom v 
projektovej dokumentácii, za účelom prenájmu z dôvodu umiestnenia elektrického 
rozvádzača a nabíjacích stojanov za podmienky doloženia kladného stanoviska 
Okresného dopravného inšpektorátu Trenčín. 

 
Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto neprihlásil a tak dal hlasovať 

o predloženom materiáli. 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 

 

Hlasovanie o  predloženom materiáli: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyňa 
Gabrhelová a viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol schválený 

Hlasovanie o  predloženom materiáli: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyňa 
Gabrhelová a viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol schválený 
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3. Informácia o zmene Prevádzkového poriadku parkovacej zóny v 
meste Trenčín – zobratie na vedomie. 

 
Materiál z Útvaru mobility zaslala poslancom p. Ing. Iveta Marčeková v súlade so 

znením čl. 3 ods. 5 VZN 10/2016 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na 
vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území mesta Trenčín ako návrh 
znenia zmien Prevádzkového poriadku s účinnosťou od 18.11.2023 nakoľko sa v Čl. 
3 píše, že „Prevádzkový poriadok a jeho zmeny vydáva Prevádzkovateľ. O vykonaní 
zmien najneskôr 3 dni pred nadobudnutím ich účinnosti informuje Prevádzkovateľ 
elektronicky poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne. Zároveň 
Prevádzkovateľ o vykonaných zmenách informuje najneskôr na najbližšom zasadnutí 
po vykonaní zmien Komisiu životného prostredia, dopravy, investícií a územného 
plánovania a aj príslušný výbor mestskej časti, v ktorého územnom obvode došlo k 
zmenám.“ 

Dňa 18.11.2023 nadobudlo účinnosť VZN č. 29/2023 (schválené MsZ 
26.09.2023), ktorým sa novelizovalo VZN č. 10/2016  o dočasnom parkovaní 
motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území 
mesta Trenčín. Novela VZN obsahovala najmä spoplatnenie nových pásiem: P - Pod 
Sokolice, Z - Zámostie, a rozšírenie pásma D. Zároveň upravila podmienky pre 
vozidlá prepravujúce držiteľov parkovacích preukazov (bezplatná SMS a zvýhodnené 
ZŤP parkovacie karty). Zmeny VZN, ktoré obsahovala novela, boli zapracované do 
Prevádzkového poriadku tak, aby bol v súlade s uvedenou novelou VZN, preto sa 
Prevádzkový poriadok mení od 18.11.2023. 

 
P. Marčeková zároveň informovala, že sa na podaní informácie o zmene 

prevádzkového poriadku osobne nezúčastní, nakoľko bol Prevádzkový poriadok 
parkovacej zóny schválený 14.11. a nadobudne účinnosť 18.11.2023. Informáciu o 
zmene Prevádzkového poriadku stačí teda zobrať na vedomie.  

Prevádzkový poriadok v úplnom znení je prístupný na 
https://parkovanietrencin.sk/tlaciva-na-stiahnutie/ 

 
Poslanci VMČ Juh zobrali predložený materiál na vedomie, predsedajúci ukončil 

bod programu a otvoril nasledujúci bod. 

 
4. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - november 

2023 
3420 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam mestský úrad o nájdenie vhodnej 
formy a spôsobu oslovenia obyvateľov v lokalite a blízkosti detského ihriska v areáli 
KC Aktivity v snahe nájsť správcu detského ihriska z radov občanov, ktorý by formou 
dohody s mestom za odplatu vykonával základnú správu ihriska (napr. zamykanie a 
odomykanie v dohodnutých časoch, základné čistenie a nahlasovanie porúch...). V 
minulosti už toto ihrisko bolo uzamykané v réžií KC Aktivity, avšak kvôli ich 
nepravidelnej činnosti a neskorým otváracím hodinám bolo ihrisko najmä dopoludnia 
neprístupné pre verejnosť a tento spôsob správy ihriska sa osvedčil ako 
nedostatočný. Napokon bolo ihrisko opäť sprístupnené bez obmedzenia. Dôsledkom 
toho dochádza na tomto detskom ihrisku k výtržnostiam a narúšaniu verejného 
poriadku (poškodzovanie prvkov a mobiliáru, znečisťovanie areálu odpadom 
nevhodným a nebezpečným pre deti...). Obdobné oslovenie obyvateľov za účelom 

https://parkovanietrencin.sk/tlaciva-na-stiahnutie/
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hľadania správcu ihriska už pred nejakým časom MHSL iniciovalo na ihrisku SLSP 
na ulici Západná" 
Odpoveď MHSL, KaPri: V spolupráci s MHSL vyvinieme aktivity s cieľom nájsť 
vhodného správcu detského ihriska. 
MHSL: Priestor, ktorý je ohraničený plotom (aj s ostnatým drôtom) patrí ku KC 
Aktivity a ako detské ihrisko, tak aj amfiteáter by mal byť prístupné z KC Aktivity, oni 
by mali odomknutím zadnej bránky sprístupniť aj túto časť KC. Rovnako večer by mal 
správca KC zabezpečiť jej zamknutie. 
 
3421 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam mestský úrad o informatívnu správu 
vo veci správy ihriska SLSP na ulici Západná. MHSL pred nejakým časom iniciovalo 
oslovenie obyvateľov z tejto lokality za účelom nájdenia správcu ihriska, ktorý by 
formou dohody s mestom za odplatu vykonával základnú správu ihriska. Prosím o 
aktuálnu informáciu, akou formou boli obyvatelia oslovení a či sa našiel správca, 
ktorý takouto formou vykonáva správu uvedeného ihriska." 
Odpoveď MHSL: Obyvatelia v tejto lokalite boli oslovení formou oznamu  priamo na 
ihrisku. Na výzvu nikto doposiaľ nereagoval. 
 
3422 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Prosím o nacenenie investície výmeny 
asfaltových povrchov obslužných komunikácií a prístupov v areáli ZŠ Východná" 
Odpoveď ÚI: Útvar investícií dá naceniť výmenu asfaltových povrchov v areáli ZŠ 
Východná, následne výslednú sumu rozpočtu pošle členom VMČ Juh. 
 
3423 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Prosím o informáciu o aktuálnom stave 
riešenia požiadavky č. 1638 zo dňa konania zasadnutia VMČ Juh 3.10.2022. 
"Predseda VMČ Juh, p. Gabriel: "Žiadam o vyjadrenie k možnosti úpravy, resp 
doplnenia dopravného značenia (zvislého, alebo vodorovného) v lokalite a v tesnej 
blízkosti ZŠ Východná, ktoré by upozorňovalo vodičov na zvýšený pohyb chodcov, 
najmä detí navštevujúcich školu. Charakter ulice Východná, ako hlavnej dopravnej 
tepny, navádza vodičov na rýchlu jazdu, ktorá je nebezpečná a ohrozujúca chodcov, 
najmä deti. Žiadam o vyjadrenie k možnosti realizácie zvislého (s reflexnými prvkami) 
alebo vodorovného značenia (červený náter, alebo súbor na seba nadväzujúcich 
čiar-pruhov upozorňujúcich na zvýšený pohyb chodcov), ktoré bude vodičov nútiť 
prispôsobiť rýchlosť jazdy v blízkosti školy." Odpoveď ÚM: Myslíme si, že pred školu 
patrí takéto značenie - a to najmä na takej dopravne dôležitej ceste ako je Východná 
ulica. Požiadame dopravný inšpektorát o schválenie." 
Odpoveď ÚM: Na Východnej ul. v križovatke s Halalovkou je dlhodobo umiestnená 
dopravná značka Z141 – Deti, upozorňujúca na pohyb detí a zvýšené riziko ich 
neočakávaného vstupu do vozovky. Značka je osadená za predchádzajúcej 
legislatívy, aj so žltým lemom. Za križovatkou s ul. M. Bela bola v júli doplnená 
rovnaká dopravná značka Z141 – Deti. Vzhľadom na to, že to platná legislatíva už 
nepripúšťa, nie je prípustné na žiadnej značke zameniť bielu podkladovú farbu za 
žltú či žltozelenú, ani nie je možné k značkám pridávať lem žltej či žltozelenej farby, a 
to ani pri obnove značiek, ktoré takúto farebnosť na základe predchádzajúcej 
legislatívy mali. 
 
3424 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Prosím o informáciu o aktuálnom stave 
riešenia požiadavky č. 1533 zo dňa konania zasadnutia VMČ Juh 5.9.2022. 
"Predseda VMČ Juh, p. Gabriel: "Žiadam o realizáciu opatrení na zabezpečenie 
stekajúceho blata zo svahu na priľahlý chodník v blízkosti prevádzky Alcatraz 
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(48°52'13.0"N 18°02'37.1"E)." Odpoveď MHSL: Správca miestnych komunikácií bude 
komunikovať s majiteľom priľahlého pozemku o úprave svahu vysiatím trávy. 
Znečistený chodník bude vyčistený." Doplnenie požiadavky predseda VMČ Juh, p. 
Gabriel: Nakoľko nedošlo k náprave situácie a zabráneniu stekaniu blata na mestský 
chodník, žiadam o zrealizovanie funkčného obrubníka na krátkom úseku chodníka 
(od priechodu pre chodcov po začiatok budovy prevádzky Alcatraz), ktorý zabráni 
opätovnému stekaniu blata na chodník. 
Odpoveď MHSL: Nakoľko sa doposiaľ nepodarilo prerokovať problém s vlastníkom 
pozemku, budú namontované zábranové prvky, čím sledujeme zabránenie pohybu 
po pozemku (skratka) a nebude sa blato vynášať na chodník. Predpokladaný termín 
do konca januára 2024. 
 
3425 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Prosím o informáciu o aktuálnom stave a 
termíne realizácie riešenie požiadavky č. 1454 zo dňa konania zasadnutia VMČ Juh 
11.7.2022."Predseda VMČ Juh, p. Gabriel: "V lokalite Západná ulica neďaleko 
potravín Terno (48°52'26.8"N 18°02'29.1"E) žiadam o vyasfaltovanie úzkeho pásu 
časti chodníka nadväzujúceho na novovybudovaný chodník. Jestvujúci stav 
pravdepodobne vznikol po rekonštrukcií inžinierskych sietí, ale nebol obnovený 
povrch." (priložené foto) Odpoveď MHSL: Opravu povrchu chodníka zaradí správca 
miestnych komunikácií do poradovníka opráv." 
Odpoveď MHSL: Oprava chodníka zostáva naďalej v zozname opráv, pre rok 2024. 
V tomto roku nie sú na opravu v rozpočte peniaze. 
 
3426 občan p. Babič: upozorňuje na neoznačené kovové podstavce v zeleni v 
blízkosti chodníka v lokalite Gen. Svobodu - autobusová otoč a žiada opätovné 
osadenie smetných nádob na existujúce podstavce, alebo úplne odstránenie 
podstavcov. V lokalite sú 2ks takýchto podstavcov. (priložené foto) 
Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: Odstránenie smetných košov nerealizovalo, ani samotné 
smetné koše nepatrili  zberovej spoločnosti Marius Pedersen, preto odstránenie 
podstavcov bude musieť zabezpečiť MHSL. MHSL má odstránenie zaradené v pláne 
na rok 2024. 
 
3427 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o zrealizovanie úpravy povrchu 
vstupu na betónovú plochu ihriska na Lavičkovej ulici z dôvodu, že sa na mieste 
vstupu prakticky neustále tvorí mláka a blato z dôvodu nedostatočného vsakovania 
vody do terénu. Prosím o zrealizovanie takého riešenia a úpravy povrchu vstupu, 
ktorý zabezpečí funkčnosť prechodu detí na ihrisko v rámci možností "po suchu" 
(osadenie zatrávňovačov, navážka štrku alebo iného vhodné materiálu a podobne) 
(priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Správa DI zabezpečí úpravu plochy vstupu na ihrisko. 
 
3428 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o zrealizovania nájazdov na kočíky 
na malom schodisku za BD Halalovka 30-32 (zadná strana BD, 48.873088, 
18.050074)." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Montáž nájazdov bude možné realizovať v prvom štvrťroku 2024. 
 
3429 občan p. Mendel: žiada o orez kríkov v lokalite nad Južankou v smere od 
prevádzky Brooklin a OC Južanka (priložená situácia a foto) 
Odpoveď MHSL: Toho času je údržba verejnej zelene zrealizovaná. 
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3430 občan p. Piffl: žiada o osvetlenie schodiska na ulici Mateja Bela 16 - 18. 
Odpoveď MHSL: V tomto momente nie je možné doplniť svetelný bod. Bude to 
možné na budúci rok v rámci investičnej akcie. 
 
3431 občan p. Piffl: žiada o vyčistenie chodníka v smere Potraviny Koruna k 
prevádzke Duplex. Na chodníku je napadané a nafúkané značné množstvo ihličia, 
ktoré v sychravom počasí tvorí šmykľavý povrch. 
Odpoveď MHSL: Chodník je toho času už vyčistený. 
 
3432 občan p. Piffl: žiada o opravu chodníka na ulici Saratovská pri cintoríne, v 
smere od Domu smútku a malej brány až po veľkú bránu. Asfaltový povrch je značne 
rozbitý. 
Odpoveď MHSL: Opravu nebezpečných porúch v priechodnosti zabezpečí správa 
miestnych komunikácií. Rekonštrukciu je možné realizovať  investičnou akciou 
schválenou MsZ. 
 
3433 občan p. Piffl: žiada o opravu povrchu výjazdu z kruhového objazdu pod 
Juhom, nakoľko sa tam tvoria koľaje a je tam prasklina. 
Odpoveď MHSL: Kruhový objazd spolu s jeho výjazdami a prechodmi pre chodcov  
je v správe SSC. Podnet bol preposlaný SSC. 
 
3434 občan p. Piffl: žiada v súvislosti s premnožením sa mačiek o informáciu, koľko 
mačiek bolo za minulý rok a v tomto roku kastrovaných. 
Odpoveď ÚIS: Počet kastrovaných mačiek a kocúrov bol v roku 2022  52ks a v roku 
2023 54ks. 
 
3435 občan p. Piffl: žiada o riešenie situácie so srnkami v lesíku na cintoríne ponad 
garážami na ulici Cintorínska, ktoré chodia za obživou aj do vedľajších záhrad. 
Prípadným riešením by bolo vybudovanie chýbajúceho oplotenia. 
Odpoveď ÚIS: Plot na cintoríne bol lokálne opravený a na miesta možného 
prechodu zveri bol aplikovaný pachový ohradník, ktorý má za úlohu zver odpudzovať. 
 
3436 občan p. Ševčík: v súvislosti s riešením opravy DI za Slovenskou sporiteľňou 
na sídlisku Juh (požiadavka 2888) žiada o ďalšiu opravu, nakoľko na danom mieste 
vznikli diery, ktoré môžu byť pri hre nebezpečné. 
Odpoveď MHSL: Otvory v podlahe boli zaliate betónom, už nehrozí úraz. 
 
3437 občan p. Mendel: žiada o odvoz zbytkového materiálu (zelený štrk) na ihrisku 
Jána Halašu 12 - 14 
Odpoveď MHSL, ÚI: Dodávateľ prác bol na stav upozornený a zjedná nápravu do 
konca mesiaca november. 
 
3438 občan p. Mendel:  v súvislosti s vyčistením kanalizačných vpustov (požiadavka  
3246) žiada o ich vyčistenie nakoľko tak nebolo vykonané. 
Odpoveď MHSL: K minulému podnetu musíme dodať , že sme nemali dodávateľa 
na tento druh činnosti a snažili sme sa urobiť opatrenia v rámci dostupných možností. 
Aktuálne je táto údržba objednaná u súčasného dodávateľa. 
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3439 občan p. Mendel: sa v súvislosti s odpoveďou na požiadavku 2971 a 3131 
pýta, prečo nebola vykonaná ešte realizácia výsadby trávnika? Žiada o vysadenie 
trávnika, krovia a lavičiek v danom úseku. 
Odpoveď MHSL, ÚI: Z kapacitného dôvodu sme akciu ešte neukončili, časť lavičiek 
je už položená. Trávna plocha bude ošetrená v budúcom roku. 
 
3440 občan p. Mendel: sa pýta na termín začiatku realizácie mostíka cez Lavičkový 
potok. 
Odpoveď MHSL: Realizácia výstavby nového mostíka cez Lavičkový potok je 
naplánovaná v mesiacoch marec- apríl 2024 
 
3441 občan p. Piffl: žiada o opravu prepadnutých kanalizačných vpustov na ulici 
Soblahovská smerom od LIDL ku kruhovému objazdu pod Juhom. 
Odpoveď MHSL: Tento úsek je predmetom projektovej dokumentácie pripravovanej 
rekonštrukcie miestnej komunikácie vrátane chodníkov a nového cyklopruhu. 
 
3442 občan p. Piffl: upozorňuje na droliaci sa asfalt v podjazde smerom na Sihoť. 
Odpoveď MHSL: Správa miestnych komunikácií má opravu výtlku zaradenú v pláne 
opráv pre tento rok. 
 
3443 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: žiada na základe požiadavky rady školy ZŠ 
Východná na vykonávanie námatkových kontrol MsP v areály školy ZŠ Východná v 
časoch utorok a štvrtok medzi 14:30 a 15:30 hod. 
Odpoveď MsP: Mestská polícia bude v uvedených dňoch vykonávať kontrolu 
dodržiavania zákazu vjazdu do areálu základnej školy. 
 
3444 poslanec p. Hošták: žiada v nadväznosti na predchádzajúcu požiadavku od 
rady školy ZŠ Východná a KC Voľného času na prehodnotenie možnosti inštalácie 
regulačných ventilov prípadne iných opatrení na efektívnejšie regulovanie tepla. 
Odpoveď ÚIS: CVČ menilo termostatické hlavice 8. 11. 2023. ZŠ, Východná má 
hlavice demontované, pretože žiaci na hlavice stúpali, sadali a ničili ich. Nové hlavice 
tam nemá význam inštalovať, pretože v škole sú 30-ročné radiátory, ktoré budú 
potrebovať čoskoro vymeniť. Škola je napojená na kotolňu (výmenníkovú stanicu), 
ktorá je v správe mesta a tá im reguluje teplo. Všeobecné kúrenie je nastavené na 
vonkajšiu teplotu a v prípade, že sú triedy prekúrené alebo nedostatočne vykúrené, 
ihneď volajú mestský dispečing tepelných zdrojov. Aktuálne sa v škole kúri v čase od 
5.30 hod. do 13.00 hod. Škola nariaďuje operatívne dispečerom čas, kedy majú kúriť. 
Kúrenie sa obmedzuje podľa toho, aký je systém vyučovania, či je riadne, prázdniny 
a pod." 
 
3460 občan p. Babič: žiada o vyčistenie upchatej kanálové vpuste na ul. Južná č. 
19 (viď. priložená foto) 
Odpoveď MHSL: Vyčistenie vpuste je objednané u dodávateľa tejto služby s 
termínom realizácie do konca novembra. 
 
3484 poslankyňa p. Gabrhelová: "Prosím o predĺženú dobu otváracích hodín 
cintorína v období dušičiek,  nielen v dobe od 1.11. – 4.11. – ako bolo v súčasnosti, 
ale navrhujem, aby bol cintorín otvorený v predĺženom čase (t.j. do 20:00 h), v dobe 
od 1.11. – 8.11., a to z dôvodu získavania plnomocných odpustkov pre duše 
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v očistci, ktoré sa podľa kresťanských pravidiel získavajú až do 8.11. Po dlhšom 
otvorení cintorína je zo strany veriacich výrazný dopyt." 
Odpoveď ÚIS: Prevádzkovateľ pohrebiska zabezpečí aby boli pri príležitosti 
Dušičiek a Pamiatky zosnulých pohrebiská verejnosti prístupné v období od 16.10. 
do 8.11. v čase od 7.00 do 20.00 hod. 
 
3485 občan p. Piffl: žiada o predĺženie otváracích hodín cintorína v letnom období 
do 21:00 h. 
Odpoveď ÚIS: Prevádzkovateľ pohrebísk okrem Vašej požiadavky neeviduje zo 
strany iných občanov požiadavky predĺženia prístupnosti na pohrebiská. Aj vzhľadom 
k uvedenému máme za to, že súčasné otváracie hodiny sú postačujúce. 
 

5. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 
3509 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam informáciu o pripravovanej stavebnej 
aktivite v lokalite za novou výstavbou na Halalovke (viď foto) v rozsahu (názov 
stavby, aktuálny stav povoľovacích procesov, situácia stavby). Oplotením pozemkov 
je znemožnený priechod okolo staveniska na ulicu Východná, alebo k chatovej 
osade, smerom na Soblahovská lúky." 
 
3510 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie kríkov náletových 
drevín v lokalite pod Južnou ulicou v blízkosti garáží na Halalovke. Z dôvodu 
opakovaného dostatočného neudržiavania zelene riadnym kosením na vyznačených 
miestach vyrástla húština. 
Na obrázku zasielam zachytený stav po predchádzajúcom celomestskom kosení. 
Evidentne s kosačkami pokosili iba časť územia a na zbytku ostáva tráva 
nepokosená, resp. úsek bol kosený ručne, čo vizuálne pôsobí nedostatočne. 
Odpoveď MHSL na oficiálnu požiadavku znela nasledovne: "Problém vznikol z 
dôvodu, že dodávateľ rozkopávok neupravil povrch predpísaným spôsobom. Na 
povrchu zostali kamene ktoré zapríčiňujú poruchy strojných zariadeniach na kosenie, 
čo sme v prípade dodávateľa kosenia museli uznať, a pristúpili ku koseniu ručne 
vyžínačom, čo má za následok iný vizuálny efekt, pričom bola burina odstránená.""" 
 
3511 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o zabezpečenie nápravy vo veci 
nedostatočného uvedenia zelene do pôvodného stavu po zrealizovaných stavebných 
prácach v lokalite pod Južnou ulicou v blízkosti garáží na Halalovke. Na obrázku 
zasielam zachytený stav po predchádzajúcom celomestskom kosení. Evidentne s 
kosačkami pokosili iba časť územia a na zbytku ostáva tráva nepokosená, resp. úsek 
bol kosený ručne, čo vizuálne pôsobí nedostatočne. Odpoveď MHSL na oficiálnu 
požiadavku znela nasledovne: "Problém vznikol z dôvodu, že dodávateľ rozkopávok 
neupravil povrch predpísaným spôsobom. Na povrchu zostali kamene ktoré 
zapríčiňujú poruchy strojných zariadeniach na kosenie, čo sme v prípade dodávateľa 
kosenia museli uznať, a pristúpili ku koseniu ručne vyžínačom, čo má za následok 
iný vizuálny efekt, pričom bola burina odstránená." Je prosím možné dodatočne 
žiadať od realizátora prác, ktorý mal uviesť terén do pôvodného stavu o nápravu, t.j. 
dostatočne upraviť terén predpísaným spôsobom tak, aby bolo možné kosenie 
strojom (ideálne už k termínu aktuálneho kosenia)?" 
 
3512 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Obdobná situácia vznikla pri výkopoch v 
súvislosti s opravou odvodnenia na parkovisku na Halalovke (v blízkosti prevádzky 
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Panelák). Terén zelene ostal neupravený, kamenistý a prebytočná zemina bola bez 
riadnej úpravy a zarovnania umiestnená neďaleko. Dnes ráno boli pracovníci na 
mieste odniesť väčšie kamene, ale tiež sa mi zdá, že je to pre kosenie strojom 
nedostatočné. Možno by pomohlo prehrabať povrch hrablami a rozhrnúť zeminu po 
teréne. Prosím Vás o vyhodnotenie, či výsledný stav je v poriadku, alebo je vhodné 
žiadať realizátora prác o riadne uvedenie terénu do pôvodného stavu aj s vysiatím 
trávnika." 
 
3513 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam útvar investícií o informáciu o 
odhadovanej výške ceny rekonštrukcie chýbajúceho (nerekonštruovaného úseku) 
chodníka v blízkosti prevádzky Pizzerie Panelák. (viď foto)" 
 
3514 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie pozostatkov 
murovaného stojiska smetných nádob na Ul. Západná. V lokalite bolo vybudované 
nové stojisko polopodzemných nádob." 
 
3515 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vyčistenie priestoru od lístia a 
odstránenie náletových drevín za sieťou novozrekonštruovaného ihriska na Ul. 
Západná (za budovou SLSP). Konáre zasahujú do siete, ktorú môžu poškodiť." 
 
3516 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vykonanie orezu konárov stromu 
zasahujúceho do fasády bytového domu na Ul. Západná 14 (48.873550, 
18.042847)." 
 
3517 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o posúdenie zdravotného stavu 3ks 
vyschnutých stromov na Ul. Západná (v blízkosti budovy SLSP a nad zastávkou) a 
zváženie ich odstránenia." 
 
3518 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odvoz nahromadených konárov na 
Ul. Západná (v blízkosti budovy SLSP)." 
 
3519 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o výrazný orez kríkov v lokalite Ul. 
Západná (medzi budovou SLSP a ihriskom) v rozsahu vyznačenom na fotografiách. 
Kríky prerastajú do chodníka a do verejného osvetlenia." 
 
3520 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie náletových 
vyrastajúcich v dotyku s budovou SLSP." 
 
3521 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez konára ihličnatého stromu 
zasahujúceho do ovocného stromu v blízkosti budovy SLSP." 
 
3522 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez konárov zasahujúcich nad 
parkoviská a do verejného osvetlenia v lokalite Ul. Západná (viď priložené 
fotografie)." 
 
3523 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie a orez padajúcich 
konárov a suchých konárov zasahujúcich nad chodníky a detské ihrisko v lokalite Ul. 
Západná (viď priložené fotografie)" 
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3524 občan p. Piffl: žiada o opravu oplotenia na cintoríne na sídlisku JUH v časti 
nového cintorína pri urnovom háji a záhradkárskej osady, je tam asi 1mx1m otvor, 
ktorým prechádzajú srnky na cintorín a chodia sa kŕmiť kvetmi na hrobových 
miestach. Zároveň žiada o kontrolu oplotenia v celom úseku Cintorínska ulica.  
 
3525 občan p. Piffl: žiada o pozametanie lístia z vŕby na ulici Mateja Bela medzi BD 
č. 8 a č. 10. 
 
Predsedajúci skonštatoval, že nové požiadavky predložili občania v diskusii pri 
čakaní na riadne otvorenie zasadnutia v bode programu 1, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 
 

6. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. 
 
Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 06.012.2023               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 


